

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde				
Dato: Tirsdag d. 8/4 2025 Tidspunkt: kl. 16.30 - 19.00 Mødeleder: Marianne/Claus		Fraværende: Ole Høst, Gitte Markfoged Elsebeth Brogaard Kristensen, Philip Jon Boye og Riis Gorm Larsen Deltager: Forældre:, Marianne Skjoldager, Dorte Kølle Drost, Kristine Bang Andreasen, Kirsten Møller Ørbjerg og Mads Kæmsgaard Eberholst Lærerrepræsentanter. Marie Simoens og Jonas Laage Petersen (TR) Ledelse: Claus Ibsen, Henrik Jensen og Lars Sofie Svanebo-Jeppesen Elevrepræsentanter: ingen		
Dagsorden		Tid	Beslutningsreferat	Aktioner
Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster og er det til hhv. orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B)			Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på eventuel beslutning og deadline herfor.	Hvem tager hvilke aktioner?
0	Godkendelse af dagsorden samt referat fra sidste møde (B)	16.30 - 16.35	Godkendt, men tjek nogen stavfejl med elverne/ eleverne	
1	Kontaktforældremødet (D, B) Det er ikke lykkedes at etablere et møde til planlægning af kontaktforældremødet (d. 30/4). Ledelsen anbefaler, at kontaktforældremødet udskydes til senere på foråret eller alternativt starten af det nye skoleår. Det er dog de forældrevalgtes møde og dermed de forældrevalgtes beslutning.	16.35 – 17.05	Forslag: - Ledelsen foreslår, at det er for sent med kontaktforældremødet den 30/4 og foreslår at bytte det med maj-mødet den 26/5. - Kristine og Kirsten kan ikke komme den 30/4, og Mads kan ikke den 26/5. - Forslag om at halvdelen tager udgangspunkt i et forslag til den 30/5.	Reserver datoen til kontaktforældr emødet. Marianne sender denne udmelding ud. Mødetidspunkt: 17-19.

			• Grupperne finder et par muligheder og tilføjer Gitte. • Reserver datoen til kontaktførelsemødet. Marianne sender denne udmelding ud. Mødetidspunkt: 17-19.	
2	Principper – udskudt fra seneste møde (O, D) Repræsentanter v/ Ole og Kristine giver status på arbejdet med de igangværende principper vedr. "Hareskov Skole og Omverden".	17.05 – 17.35	Møder og fremgang: • Vi har holdt et par møder og arbejdet med principperne markeret med rød, gul og grøn. • Vi har samlet principperne og identificeret de krav, der skal opfyldes. • Vi har fokuseret på de principper, der er markeret gule. Diskuterede emner: • Hareskov Skole og omverden • Meddelelsesbogen • Lejrskoler og ture: procedurer og vedtagelse Beslutninger og næste skridt: • Skal principperne sendes rundt, eller skal de gennemgås på en PowerPoint-præsentation? Kirsten foreslog, at det ville være rart at få dem tilsendt. • Der er et stort behov for ensretning af opsætningen. Indholdet er kun revideret, og der er kun ændringsforslag. • Vi skal sikre, at intet mangler i de foreslåede ændringer. • Uanset hastigheden er principperne stadig gældende. • Principperne bliver sendt ud som lektier. Ole og Kristine arbejder det igennem, og der er både politiske og sproglige formuleringer, der skal tages stilling til. • Principperne sendes først til ledelsen og derefter til alle i skolebestyrelsen.	

3	Skolens budget (O, D, B) Ledelsen fremlægger skolens budget til drøftelse og beslutning.	17.35 – 17.50	Henrik gennem gik skolen budget.	<i>BUDGET GOIDKENDT</i>
4	Spisning – inkl. trafik Mens vi spiser, drøfter vi det kommende samarbejde med By og Miljø vedr. tryghedszoner ved Hareskov Skole.	17.50 – 18.20	Trafikforvaltningen har lavet et solidt oplæg, der inkluderer en analyse af, hvordan folk færdes, en omkostningsanalyse og videoptagelser. De har tre konkrete forslag: Skandrups Allé, Gammel Hareskovvej, og en afsætningszone. Diskuterede emner: • Skandrups Allé kan ensrettes. • Afsætningszonen på Poppewl Allé virkede ikke optimalt. • Trafikforvaltningen ønsker ikke at tage drastiske skridt, hvilket stemmer godt overens med vores tidligere drøftelser. • Politikkerne ønsker, at ændringerne sker i dette valgår. • Næste skridt er et borgermøde den 13/5, hvor folk inddrages i processen. Bemærkninger: • Ved Syvstjernen blev det bemærket, at man kan lukke vejen i bestemte tidsrum. • Der er forslag om en mere gennemgribende ændring af, hvor eleverne opholder sig. • Spørgsmål blev stillet om, hvorfor de mindste elever er ved Palægården. • Forslag om ekstra tilbygning blev diskuteret. • Der er behov for at gentænke trafikken. Restriktioner og alternativer: • Restriktioner fra Værløse blev nævnt. • En alternativ vej omkring spejderhuset blev foreslået, men det er en omkostningstung affære.	

			- Når flere skal cykle, er det nødvendigt med cykelstativer, hvilket Trafikforvaltningen kan finde midler til. - Historisk set er der gode takter. Forslag og næste skridt: - Lukning ned mod Gammel Hareskovvej. - Overvejelse af hvilke biler der har ærinde i Hareskov, måske en "kiss and ride" på Skandrups Allé. - Ensretning af Skandrups Allé fra Månedalsstien. - Ledelsen laver en opdatering på forskønnelsesprojekter i ugen.	
5	Skolens vikardækning (O, D) Status på skolens vikarforbrug (årligt tilbagevendende punkt)	18.20 – 18.40	- Sidste år havde vi fokus på, hvordan vi kvalificerede vores vikarer. - Henrik gennemgik vikarbehov og dækning samt de årsager, der ligger til grund. - Konklusionen på mødet er, at der pt. ikke er en bekymring. Der er som udgangspunkt ikke noget i vores organisering, der genererer vikardækning; det er primært sygdom.	
6	Kort orientering/eventuelt (O) - Eleverne - Lærerne - Skoleledelsen inkl. FFO - Formanden - Øvrige medlemmer	18.40 – 18.50	Eleverne: - Indsamlingsløb - Sidste skoledag: Evi er i proces med 9. årgang, så det bliver en god dag for alle. Der er en accept af, at der ikke er nomineringer, men der er brainstorming om nomineringer. Forældre: - Fodbold kunne være noget andet. Der skal være lige meget spilletid og en tonser halvleg. Det skal være en positiv oplevelse. Lærerne:	

			• Formanden Skoleledelsen inkl. FFO: • Samrådsmøde om skolemad. Sparreprojekt om at flere børn skal over i almen, men hvis ressourcerne ikke følger med, kan det ikke lade sig gøre. • Flere børn starter i den lokale skole. • Vi har ansat en pædagog og lærer på grund af mikro. Vi har fået to gode kandidater. Øvrige medlemmer: • God løsning med sommerfesten: børnefest og forældre til kaffe og kage. • Spejderhuset: Rengøring af vægge. Der bliver ikke gjort rent, det er spejderne, men FFO har fået en treårig periode med gratis rengøring. Tre toiletter kan ikke låses. • Hvordan får vi flere til at gå og cykle i vores klasse til kontaktfarældre som ejerskab?	
7	Afrunding og punkter til næste møde Fast tilbagevendende punkt	18.50 – 19.00	Principper vedr. "Hareskov Skole og Omverden". Færdigbearbejdning af kontaktfarældremøde med oplæg fra gruppen. Procedure for afhentning af træ fra flyvestationen. Mads kommer med et lille oplæg på 10 minutter. Årshjul: Gennemgang af årshjulet: Hvad nåede vi? Og hvad skal vi have på fremadrettet Vigtige punkter til farældremøderne.	